
Agenda til bestyrelsesmødet den 19. august 2024: 
Mødet blev holdt i Triolab’s lokaler på Vallensbækvej 35, kl. 17:00 
 
Der var afbud fra Karin (ferie), Helge (ferie), John (Ferie) og Rasmus (arbejdsramt i Afrika) 
 

1 Valg af dirigent 
Martin blev valgt. 
 

2 Valg af referent  
Claus meldte sig selv (Næste måned bliver det Rasmus).  
 

3 Gennemgang af forrige måneds referat 
Formanden har tidligere konstateret at ting fra referatet, ikke kommer på Åbne poster- listen.  
Der skal følges op på dette. 
Formanden gennemgik referat fra sidste måned. 
 

4 Budgetopfølgning juli 2024 (Martin fremsender) 
Martin gennemgik budget, som var fremsendt. 
Vi er lidt bagud, men i juli bliver der indhentet lidt.  
Vi kommer til at miste 30 medlemmer, resten af året. Det vil sige vi i 2024 kommer til at miste i alt 
130 medlemmer.  
Pt. alt i alt en frem gang 14 medlemmer. Men det er mindre end projekteret. 
Det er godt med salg i shoppen. 
 

5 Åbne poster: to do opgaver  
Posterne blev gennemgået. 
Der blev lukket nogen stykker, resten blev stående, og nye kommer på (Peder fikser dette). 
 

6 Årshjul (fra version 3,8) 
 

September Oktober November 

Aktivitet Ansvarlig Aktivitet Ansvarlig Aktivitet Ansvarlig 

Evaluering bestyrelsen 
(selvevaluering) Bestyrelsen Lukke Range CG/Pro Bestyrelsesseminar Bestyrelsen 

Frivillig turnering Bestyrelsen Vinterbane CG MUS FM 

  Venskabsklubber slut SEK 
APV (hvert 3. år) 
2022-25 FM 

  Aflæse måler i v.boring CG Bane lukke CG 

  Pejle grundvandsspejl i 
v.boring 

CG 

Ajourføring af 
status, vision og 
strategi for bane 
og klubhus 

Bestyrelsen 

  

Tilmelding til 
Danmarksturneringen. 
Hold der skal tilmeldes 
sendes til sekretariatet. 

SEK 

Orientering fra 
udvalgsformænd, 
budgetoplæg 
fremlægges for 
udvalgsformænd 

Bestyrelsen 

  

Forny aftale med 
Golfamore 

SEK/FU 
Indkøb af julegaver 
til personale 

FU 

  Træner/aktivitetstilskud SEK   

      



 
Der skal fremover ses på, hvem der skal være med i frivilligturnering. Vi lader det være i år 2024 
som tidligere. I 2025 skal der ses på det. 
Frivilligturnering ligger søndag 22/09-2024 
Klubbens forskellige udvalg skal komme med skriftlige årsorienteringer til november. 
Nye budgetskemaer for 2025 fremsendes af Martin senere i år. 
Udvalgsformænd bliver inviteret til bestyrelsesmøde i ca. februar. 
Årshjulet skal tilrettes (Peder fikser dette). 
Bestyrelsesseminar 2024 er fastlagt til mandag den 11. november kl. 17:00 
  

7 Info fra sekretariatet. 
Der skal ses på tider angående blokering i Golfboks i forbindelse med KM. Vi åbner nu op klokken 
12:00 for tee-tider. 
Golfamore har været på besøg. De kom med et forslag om at vi skulle hæve kontingentet, som så 
også skulle inkludere et Golfamore medlemskab. Vi takker nej til dette. 
Årets juli greenfeepris er blevet benyttet af 279 deltager. 
Der blev aflyst en ungsenior turnering, fordi der var kun 11 tilmeldte. 
Vi er begyndt at tilbyde nye medlemmer at betale 2025 kontingent, som indebærer at spille 2024 er 
med i prisen. 
Der blev snakket om at spille om vinteren uden måtter. Der blev talt, om medlemmer vil stoppe 
eller ej på grund af dette. Baneudvalg skal tage snakken om skader som dette kan medføre, 
bestyrelsen tager så en beslutning senere. 
Brøndby kommunes personaleklub har et golfarrangement, en gang om året. Skal det være gratis 
for de ca. 8-10 medlemmer. Dette er til gavn for cafeen, så vi blev enige om, at de fortsat får gratis 
greenfee. 

 
8 Info fra Formand 

- Nyt fra Brøndby kommune 
Intet nyt. 
- Frivillig turnering den 31. august 
Er flyttet til den 22/9-2024. 
- Tidligere referater lægges op på hjemmesiden (Rasmus har lovet at fikse dette) 
Rasmus har fikset det. 
- Banelukninger om mandagen (mail fra Morten Lærkedal af 5. august plus bemærkninger fra 
Baneserviceudvalget) 
Der er sendt svar til Morten. 
Der er i gennemsnit ca. 22 spillere inkl. hjælpere. Vi snakkede om, hvad vi skal gøre ved dette. Vi 
ændrer ikke noget i år, men det skal tages op, idet der skal tages en dialog med Ole 
(Kaninudvalget). 
- Medlemstal per juli måned 
Dette har vi været igennem under budgetopfølgning. 
- Ansøgt fonde 
Der er blevet ansøgt hos GLS-A fra en trivselsfond. Man kan søge om kr. 10.000, - til tabt 
arbejdsfortjeneste. Dette er godkendt. Vi finder en dag i sept. til dette arrangement, som skal være 
en hverdag. Formanden vender tilbage. 

Hos DIF/DGI er der søgt om kr. 300.000, - til TrackMan. Vi afventer svar her i august/september 
måned. 
 

9 Info fra FU møde 18. august 
Budgetopfølgning, som vi har været igennem. 
Der er skrevet under på ny allonge med kommunen angående udvendigt vedligehold af alle 
bygninger samt alle tekniske installationer. 



Mail fra Frederik (fra kommunen) angående tilskud iht. Folkeoplysningsloven, hvori det oplyses, at 
vi vil få et svar efter den 8. august 2024. Kommunen er igen blevet rykket. 
Der blev talt om manglede registreringer, herunder bekræftelse af tid i GolfBox af egne 
medlemmer. Der skal sendes info ud til medlemmer via kontoret. Henrik og Finn sørger for dette. 
Martin og Finn har aftalt møde med golfproen tirsdag den 10. september 2024, angående hans 
fremtidig job i klubben. 
 

10 Jonas tilladelse til træning på anlægget 
Mail fra Anne. Opgørelse fra Jonas. Der skal rykkes for opgørelse. Dette er ikke i orden. Han har et 
lignende arrangement med CGC. Der skal snakkes med vores golfpro angående fortsættelse af 
Jonas træningsmuligheder. 
 

11 Problemer med el (Frank Winzentsen har pt fikset det) 
Finn har takket Frank for at være til stede og fixet strømsvigt. Den 10. eller 11. august 2024 fikser 
Claus en ny el-gruppe til vores alarmsystem. 
 

12 Trivselsmøde medarbejdere/bestyrelse 
Dette er gennemgået tidligere. 
 

13 Info fra Udvalg 
Baneudvalg: 
Gedas tilbage efter ferie torsdag. Holdt udvalgsmøde – referat udsendt. Der er vertikalskåret, 
eftersået og topdresset i bekæmpelse af dollarspot. Afvisning af dækning af skade på vandingsanlæg 
i vinters. Skade på Kubota traktor – forsikring har accepteret. Højt græs mellem hul 2 og 4 er slået 
ved en fejl. Afventer svar fra kommunen om ekstra indvinding af vand og dæmning i vandingssø hul 
10. 
 
Regel- og Etiketteudvalg: 
Prøver at få 30-banen til også at gælde 9-hulsbanen. 
 
Eliteudvalg: 

Så blev Danmarksturneringen afsluttet        resultatet er faktisk ganske pænt        

Herrerne vinder sikkert 5. Division og sikrer sig dermed oprykning til 4. division 
Veteranerne forbliver i 2. Division uden i en eneste kamp, at kunne stille stærkeste hold 
Damerne sikres et år mere i kvalifikationsrunden da gamle spillere trådte til da de unge ikke kunne 
møde op til den sidste spilleweekend og vi måtte trække holdet søndag. Vi var i fare for ikke at få lov 
til at stille op til næste år fordi vi ikke kunne stille hold i 2 kampe. 
Seniorerne spiller kvalifikationsrække igen til næste år. 

 
Og tak til Peder, Gert og Jill for at stille op som turneringsledere i mange timer til hver eneste 
hjemmekamp 
 
Juniorudvalg: 
Der var 22 juniorer til træning i går (og 10 usually suspects der ikke engang var der).  
Vi har 1 junior der formentlig kvalificerer sig til d-tour finalen. 
Vi har et hold i regionsfinalen i holdturneringen. 
 
Rekrutteringsudvalg: 
Der er blevet gennemgået forløbene under Golfens Dag, Kvinder & Golf, 60+ samt Familiedagene. 
Disse punkter skal evalueres endeligt å et senere tidspunkt. 
 
Turneringsudvalg: 
Ingen kommentarer (afbud fra John). 



 
Sponsorudvalg: 
Ingen kommentarer (afbud fra John). 
 
Baneserviceudvalg: 
Intet særskilt at berette fra udvalgets seneste skriv, udover kommentarer til lukning af banen 
mandage ifm. kaninafviklingen. 
 
Byggeudvalg: 
Alt materiale angående buggy-skuret er afleveret til kommunens byggesagsafdeling, så nu afventer 
vi bare et svar (godkendelse). 
 
Frivilligeudvalg: 
Intet nyt udover afvikling af match fra de frivillige. 
 

1 Eventuelt 
- Næste møde: 
Bliver mandag den 16. september 2024. 
 
- Claus Jessing har fået ny mailadresse (jessing@mail.dk) 
Er blevet nævnt flere gange og er rettet. 
 
Der mangler nogle sponsorer på hjemmesiden. 
 
Der skal sendes skriv ud til medlemmer omkring oprydning ved og i klubhuset (terrasserne). 
 
Der skal ved bookning i GolfBoks stå, at vi har doller spot. Dette tager Henrik sig af. 
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